
 
 

 
TERMS & CONDITIONS FOR DESIGN DOHA PRIZE 

 

By submitting to Design Doha, the affiliate to Qatar Museums; for Design Doha Prize, you the 
designer (“Designer”), confirm that you are the sole creator and owner of the design (“Design”), and 
that you have the authority, rights and consents to license the submitted Design to Design Doha, and 
you acknowledge that the Design does not violate any third-party’s intellectual property rights. 
 
The winning Designer will receive a financial reward of 100,000 QAR to support their ongoing design 
practice. The amount will be paid by Qatar Museums and will be subject to a separate agreement 
following the announcement of the winning Designer. 
 
The winning Designer grants Qatar Museums the right to reproduce their Design for commercial 
purposes, which permits selling merchandise of the Design at IN-Q Enterprises WLL gift shops (a 
wholly owned subsidiary of Qatar Museums). At cases where Design Doha decides to collaborate 
with other local or international third-party distributors for merchandises of the Design, Design Doha 
will seek to obtain the Artist’s approval prior to the collaboration in a separate written letter. 
All reproduction works of the Design will grant proper attribution to the Designer (Designer full 
name, Design title, Date). Design Doha will ensure its best efforts to reproduce the Design at the 
highest possible quality standards.  
 
The Designer shall hold Qatar Museums harmless against any liability or misuse that may arise. 
Qatar Museums will not be liable for any misuse of the Design by third parties. All submissions 
may be stored, archived and digitally preserved. Submissions will be subject to the TERMS & 
CONDITIONS of this form and to the Qatari Copyright Law.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

وط وأحكام مسابقة دوحة التصميم  شر

 

 

عند تقديمك لجائزة دوحة التصميم، التابعة لمتاحف قطر، فإنك، أنت، المصمم )"المصمم"(، تقرّ أنك المقدم الفرديّ أو  

والموافقات لتقديم التصميم  الجماعيّ لـ )"التصميم"(، وأنكّ المبدع الوحيد لهذا التصميم وأنّه لديك كامل الحقوق والصلاحيّة 

 إلى دوحة التصميم، وتقر بأن التصميم المُقدم لا ينتهك حقوق الملكية الفكرية لأي طرف ثالث.

 

ريال قطري لدعم استمرار ممارسة التصميمية. يدُفع المبلغ من   100.000سيحصل المصمم الفائز على مكافأة مالية قدرها 

 قبل متاحف قطر ويخضع لاتفاقية منفصلة بعد الإعلان عن اسم المصمم الفائز.

 

يتعهد المصمم عدم تحميل متاحف قطر أي مسؤولية أو سوء استخدام قد يحصل.ولا تكون متاحف قطر مسؤولة عن أي 

إساءة استخدام للتصميم من قبل أطراف ثالثة. يمكن تخزين جميع التقديمات وأرشفتها وحفظها رقميًّا. تخضع جميع الطلبات  

 ن حقوق النشر وقانون العلامات التجارية في قطر.  المقدّمة للشروط والأحكام المذكورة أعلاه ولقانو

 

يمنح المصمم الفائز متاحف قطر الحق في إعادة إنتاج التصميم لأغراض تجارية، مما يسمح ببيع سلع التصميم في متاجر 

كيو إنتربرايز ذ.م. م )وهي شركة )ذات مسؤولية محدودة( تابعة ومملوكة بالكامل لمتاحف قطر(. -الهدايا التابعة لشركة إن

وزعين آخرين محليين أو دوليين لتسويق منتجات تحمل التصميم، ستسعى  في حال قررت دوحة التصميم التعاون مع م

دوحة التصميم للحصول على موافقة المصمّم قبل البدء بالتعاون من خلال رسالة مكتوبة منفصلة. ستمنح جميع أعمال  

تضمن دوحة التصميم   إعادة التصميم الإعتراف المناسب للمصمم )الاسم الكامل للمصمم، عنوان التصميم، التاريخ(، كما 

 بذل قصارى جهدها لإعادة إنتاج التصميم وفقًا لأعلى معايير الجودة الممكنة.  

 

يتعهد المصمم عدم تحميل متاحف قطر أي مسؤولية أو سوء استخدام قد يحصل. لن تكون متاحف قطر 

مسؤولة عن أي إساءة استخدام للتصميم من قبل أي أطراف ثالثة. يمكن تخزين جميع التقديمات وأرشفتها 

وط والأحكام المذكورة أعلاه بال  مة للشر
ّ
ا. تخضع جميع الطلبات المقد ي  وحفظها رقميًّ

 
ضافة لقانون حقوق النشر ف

 قطر. 

 


